
 

 

Digitalt SGA-möte 2022-08-10. 

Deltagare: RCU Christer Ekevad, Morgan Östlund, Thomas Persson och Martin Dahlén. 
Daniel Nyman ÖNBF. Christer Jönsson Sportgrenskoordinator. SGA Roy Olsson, Örjan Leo, 
Bengt-Åke Ihrén, Tom Nilsson, Conny Holmberg, Lasse Rosendahl, Nina Åkerström och Ann-
Mari Bergström. 

1. Mötet öppnas av Christer Ekevad. 
 

2. Val av sekreterare Ann-Mari Bergström. 
 

3. Rapporter från RCU. 
Vi står inför avslutningen i Kalix den 19-20 augusti. 
I början av september kommer ett nytt arrangörsmöte att hållas. (Arlanda). 
Martin Dahlén har praktiserat på EM-tävlingen i Höljes för att vi ska få in lite nytt folk. 
Han tyckte att det var lärorikt och ”fränt”. Martin deltog även i domarjuryn vid SM-
deltävlingen i Lycksele. 
Back SM. Thomas Persson rapporterar att deltävlingar har körts i Ludvika och 
Sundsvall med bra arrangemang, dock är deltagarantalet lite lågt med ca 50 st 
startande. Nästa deltävling körs i Borås men det är endast 34 st anmälda i dagsläget. 
Tävlingen i Borås arrangeras gemensamt med Götalandscupen. 
Trelleborg har 5 st anmälda trots supportklassen Crosskart. 
5 st deltagare per klass krävs för att SM-poäng skall delas ut. 
 
Förbundsstyrelsen har beslutat att fr o m 2023 krävs minst 10 st deltagare per klass 
i SM och RM. 
 

4. Rapporter från SGA. 
 
ÖNBF DM tävling har körts i Vännäs och två till är planerade. Lycksele sista helgen i 
augusti och Älvsbyn första helgen i september. 
Arrangörerna har fått dispens till att köra 3 förlottade kvalomgångar för att kunna 
använda ett enklare resultatsystem. 
 
MNBF Där körs 8 deltävlingar varav 3 ingår i DM och övriga i Mittsverigecupen. 
Endast 2150 bilar körs p g av banorna gemensamt med Folkrace. 
 
NNBF Svenska Sprintserien körs med många deltagare och många olika bilklasser. 



 

Sö/Vä BF Alla bilar vägdes innan start vid SM-deltävlingen i Västerås och det var   
endast positivt bland förarna. Supercupen har körts i Fjärås, Haninge och Bollnäs. 
Deltävlingen i Ånnaboda kommer troligen att ställas in p g av för få anmälda. 
Avslutningen kommer att köras i Götene. Arrangörer till Supercupen inför 2023 finns, 
men det finns för få startande för att ge bra resultat till arrangörerna. 
 
Smålands BF Bilcrossen körde sönder räcken i Jönköping och banan är ännu inte 
besiktad tråkigt nog. 
 
Södra BF Det är stendött i södra Sverige, ett försök till Backtävling görs i Trelleborg 
men det ser dystert ut, endast Bilcrossen som fungerar vilket arrangörerna prioriterar 
p.g.a. intäkterna. 
 

5. Rapporter från RC SM 2022. 
En utvärdering skall ske men 3 deltävlingar på 1 ½ månad är för mycket och det 
innebär även oerhörda resekostnader. 
Finalen bör köras i september och en Superfinal tillsammans med RallyX är ett 
önskemål ifrån utskottet för att få fler deltagare. Tidsplanen i Arvika 2021 var dock 
katastrof. 
Däck för 2023 bör ses över så snart som möjligt. 
Tidtagning för 2023 är ännu ej klart. 
En spridning av SM-kalendern till 2023 måste till enl. önskemål ifrån förare. Hur 
många deltävlingar har man råd och tid att åka? 
Arrangörerna måste göra ett bättre jobb med bl.a marknadsföring och något mer 
attraktivt att äta, inte bara korv och hamburgare för att locka publiken. 
Punkten 7.2 i tävlingsreglerna kommer att revideras så att alla arrangörer kör 
likadant. 

Ett möte med förarna skall göras vid SM finals tävlingen i Kalix för att delge 
information inför 2023 och ta emot synpunkter. 

Procentskalan i 2400 som ändrades inför säsongen 2022 togs upp med bifogad 
statistik ifrån 2021 samt 2022 som visar på den stora förändring detta beslut 
medförde med helt omvänt resultat jämfört med 2021.  

Startavgifterna inför 2023 diskuterades med bakgrund av tidigare diskussion inför 
2022 med reducering av Juniorernas avgift eller fria starter, det har även kommit 
påstötningar ifrån övriga klasser att de tycker dagens avgift är hög. 

6. Upplägget på Kalix tävlingen ang. varv i kval och semifinaler togs upp, där hade man 
redan tagit beslut enl. Daniel Nyman och detta kommer ut som ett pm. under 
kvällen. (2022-08-10). 

 



7. Övriga frågor. Ansågs avklarade. 
 

8. Nästa möte. Onsdagen den 28/9 kl 19. 
 

9. Mötet avslutades. 

 

 

Ann-Mari Bergström 


